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Abstract (en)
[origin: WO8002832A1] A tube for yarn bobbins of a moulded plastic material which may be axially compressed, said tube being composed of
a number of connected concentric rings (2), where the two end rings (1 and 3) are differently shaped with inner and outer cylindrical surfaces (4
and 6) or conical surfaces adapted to each other, said surfaces providing a seal, and where the cylindrical or conical surface is formed by arms
(9) extending from the rings along generatrices, and the rings are connected with strings (11) shaped as springs which when stretched extend
substantially parallel to the generatrices but which are located under the cylindrical or conical surface formed by the arms.

Abstract (fr)
Tube pour bobines de fils en materiau plastique moule qui peut etre comprime axialement, le tube se composant de plusieurs anneaux
concentriques relies (2), les deux anneaux extremes (1 et 3) ayant des formes differentes avec des surfaces cylindriques interne et externe (4 et 6)
ou des surfaces coniques adaptees l'une a l'autre, lesdites surfaces formant un joint, la surface cylindrique ou conique etant formee par des bras (9)
s'etendant a partir d'anneaux le long de generatrices, et les anneaux etant relies par des cordons (11) en forme de ressort qui, lorsqu'ils sont etires
s'etendent sensiblement parallelement aux generatrices mais sont situes sous la surface conique ou cylindrique formee par les bras.
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